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Sammanträdesdatum Sida 1/6 

  

2018-09-25 

 

  
Pensionärsråd  
  
  
  
 

 

Telefon Besöksadress Postadress E-post Org.nr 

0563-185 00 Dalavägen 12 683 80 Hagfors kommun@hagfors.se 212000-1884 
 

Plats och tid Sammanträdesrummet, vård- och omsorg, Dalavägen 12 kl 10:00 

  

Beslutande Pernilla Boström (S) 
Anna-Greta Johansson (S) 
Roger Brodin (M) 
Barbro Eriksson (PRO Hagfors) 
Lisbeth Larsson (PRO Sunnemo) 
Margareta Johnsson (PRO Ekshärad) 
Urban Persson (SPF Älvdalingen) 
Sten-Åke Larsson (SPF Hagfors-Uddeholm) 
Birgitta Andersson Nordh (PRO Råda) 

  

Övriga Inger Svensson (PRO Ekshärad) 
Claes-Henrik Engström (SPF Hagfors-Uddeholm) 
Eva Pettersson, sekreterare 
Carina Wiberg, verksamhetschef 

  

Plats och tid för justering 2018-10-18 

  

Avser paragrafer 11 - 13 

  

  

Sekreterare  

 Eva Pettersson 

  

  

Ordförande  

 Pernilla Boström 

  

  

Justerande  

 Lisbeth Larsson 
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 ANSLAG/BEVIS 

  

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  

Nämnd/Styrelse Pensionärsråd 

Sammanträdesdatum 2018-09-25 

Datum då anslaget sätts upp 2018-10-18 

Datum då anslaget tas ned 2018-11-09 

Förvaringsplats för protokollet Administrativa enheten 

  

  

  

 Eva Pettersson 
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Innehållsförteckning 

Ärende Sida 

§ 11 Föregående protokoll ................................................................................................................................ 4 

§ 12 Överklagningar ......................................................................................................................................... 5 

§ 13 Övriga frågor ............................................................................................................................................ 6 
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§ 11 Föregående protokoll 
Föregående protokoll, 2018-05-22, § 8-10, gicks igenom och lades till 
handlingarna. 

_____ 
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0563-185 00 Dalavägen 12 683 80 Hagfors kommun@hagfors.se 212000-1884 
 

 

§ 12 Överklagningar 
Inga överklagningar finns att redovisa 

_____ 
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§ 13 Övriga frågor 
Kyld mat 

Verksamhetschef Carina Wiberg redovisar undersökningen av nöjdheten med den 
kylda maten från Stjärnköket. 

Den kylda maten från Stjärnköket körs ut av Sodexo och kostar 59 kr/portion. 

  

Frågor från Pensionärsorganisationerna 

Margareta Johnsson, PRO Ekshärad frågar om hur rekryteringen av vikarier 
fungerat under sommaren. Carina Wiberg informerar om hur det sett ut under 
sommaren och att sjuktalen har sjunkit efter sommaren. 

Lisbeth Larsson, Sunnemo PRO tar upp att det finns en oro när man får byta 
biståndshandläggare och inte vet vem man ska prata med. Carina Wiberg 
informerar att man arbetar på annat sätt nu och att det kan innebära att olika 
biståndshandläggare beslutar om hjälp. 

  

Larm 

Carina Wiberg informerar om olika larm som finns. Trygghetslarmen har 
upphandlats och ett nytt företag kommer leverera och de gamla larmen kommer 
bytas ut. Man kommer under hösten fortsätta sätta in det nya öppningssystemet, 
där man använder telefonen i de delar av Hagfors som är kvar. 

  

Seniorboende 

Claes-Henrik Engström, SPF Hagfors Uddeholm informerar från 
seniorboendegruppen. Det kommer att gå ut med en ny förfrågan för att få fram 
ett underlag av hur många som är intresserade av lägenheterna, man jobbar sedan 
vidare med kommunen, byggherrar och intresserade för att få till ett boende. 

 

Nästa möte 

Önskemål om att verksamhetschef Monica Davidsson deltar vid nästa möte. 

_____ 
 


